
Απάντηση Μπαλαούρα στην Πρώτη

Ο Καϊάφας ούτε σε σφυρί ούτε σε άκμονα μπαίνει

 

Κύριε Διευθυντή, με ξένισε το προχθεσινό πρωτοσέλιδό σας με τον τίτλο «Στο «σφυρί»… και ο
Καϊάφας».

Η  ημερίδα,  στην  οποία  αναφερόσασταν,  πραγματοποιήθηκε  με  τη  σύμπραξη  του  Υπουργείου
Οικονομίας, του Enterprise Greece, ενός δημόσιου φορέα που δραστηριοποιείται προκειμένου να
στηρίξει επενδύσεις (και που καλό θα ήταν να του ζητούν βοήθεια Δήμοι ή Επιμελητήρια,
προκειμένου να βοηθηθούν σε επενδυτικά τους σχέδια), καθώς και του ΤΑΙΠΕΔ.

Υπενθυμίζω ότι το ΤΑΙΠΕΔ φτιάχτηκε από τις προηγούμενες κυβερνήσεις προκειμένου να πουλήσει
δημόσια περιουσιακά στοιχεία. Επίσης υπενθυμίζω ότι δυστυχώς δεν καταφέραμε στον συμβιβασμό
 του 2015 να το καταργήσουμε ή να το αλλάξουμε, με το επιχείρημα της τρόικας ότι το κράτος
έχει συνέχεια.

Πράγματι, η ημερίδα αφορούσε τη συνέργεια δημόσιου και ιδιωτικού τομέα για ιαματικές πηγές που
ανήκουν στο ΤΑΙΠΕΔ. Όμως τα Λουτρά του Καϊάφα, όπως και τα Λουτρά Κυλλήνης, ανήκουν στην
Εταιρεία Ακινήτων του Δημοσίου (ΕΤΑΔ), που ο σκοπός της είναι η αξιοποίηση των περιουσιακών
στοιχείων που κατέχει.

Άλλωστε η παρουσία και η ομιλία στην ημερίδα προέκυψε μετά από υπόδειξη κυβερνητικών φορέων,
προκειμένου να παρουσιάσω τα βήματα που γίνονται με την ένταξη του έργου στο ΕΣΠΑ, γεγονός που
κι εσείς παραθέσατε στην εφημερίδα σας.

Ταυτόχρονα, ανέδειξα και το διαφορετικό μοντέλο επαναφοράς προς χρήση και αξιοποίηση από
δημόσιο φορέα. Αυτό είναι που τόνισα ιδιαίτερα στην ομιλία μου.

Η κυβέρνησή μας επομένως ούτε τον Καϊάφα ούτε τα Λουτρά Κυλλήνης «βγάζει στο σφυρί».

 

Σας ευχαριστώ

https://makisbalaouras.gr/28-02-2018-%ce%b1%cf%80%ce%ac%ce%bd%cf%84%ce%b7%cf%83%ce%b7-%ce%bc%cf%80%ce%b1%ce%bb%ce%b1%ce%bf%cf%8d%cf%81%ce%b1-%cf%83%cf%84%ce%b7%ce%bd-%cf%80%cf%81%cf%8e%cf%84%ce%b7/
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